
Samlet evaluering af de to velkomstarrangementer i 2023 
 

Hvor tilfreds er du overordnet set med velkomstarrangementet? 

 

 

 

Er der et tema, du gerne ville have hørt mere eller mindre om, eller er det 
noget du synes mangler? 

 Super godt tilrettelagt. God ide med video og quiz og samtale med naboen. Så det ikke blev 2 timer 
“med lytte oplæg og man mister interessen”.  
 
Godt gået ☺️ 

 Det ville være fint med at have haft mulighed for at stille spørgsmål til borgmester og direktør. 
 Videoen om Norddjurs var MEGET hurtig, det var ærgerligt for den var GOD.  

- Man kunne ikke nå både at se på billederne og læse teksten, det var ærgerligt. 
 Jeg synes I burde starte på et lavere lix-tal i jeres oplæg. Hvis man både er ny og ikke arbejder 

med sagsfremstillinger i administrationen er man meget langt fra det politiske. Derfor giver det 
mening at forklare. Hvad er et udvalg? Altså hvordan forståes det ord. Det ved mange nye ansatte 
slet ikke fra gaden. 
 
Måske også gå dybere ned i hvad bestemmer hhv. politikere, chefer, direktører, aftaleholderr mm. 

 Måske høre og se ( billeder på kortet)de forskellige arbejdspladser 
 Hvad er det for en kommune? Hvilke borgere. Sådan generelt sammenlignet med andre kommuner. 

Har vi MANGE socialt udsatte/fattige, hvordan er i indkomsten gennemsnitlig osv. det vil jeg kunne 
bruge i mit videre arbejde med borgerne i kommunen - ellers rigtig fint. 

 Natur 
 Hvad der går knap så godt 
 Strategier og målsætning for norddjurs kommune ift. Byg og miljø 
 Evt at man gik lidt mere i dybden, med fx ældre og unge 
 Hør og filt. 
 - specifikationer for ens arbejdsområde 
 Mere om socialområdet. Unge og voksne med specielle behov og udfordringer feks. ASF og ADHD 
 Super godt arrangement - dejligt at borgmester og direktør var med. 



 Bedre koordinering af indlæggene, så der ikke er så meget der går igen. 
 MED manglede lidt mere introduktion, de forklarede ikke hvad MED står for. 
 . 
 Mindre snak og mere ind på pointerne 
 Personalepolitik 
 Nej, fine informative  

indslag 

Har du kommentarer - ris eller ros? 
 Godt med info om MED systemet 
 Den fine video om Norddjurs gik meget hurtig i forhold til at nå og læse teksten. 
 Godt arrangement 
 Meget fint 
 Godt program! 
 Mindre snak mere visuelt,  

Godt initiativ dog 
 I ser forkert på norddjurs kommunes succeser i følge mig. Desværre. 
 Godt arrangement. Dejligt med korte og præcise oplæg. 
 Det virkede godt og godt at borgmesteren også var repræsenteret 
 Fin velkomst 
 Skønt med kaffe/rundstykker 
 Det var så fint et arrangement. Måske I fremover kunne sende en dagsorden ud, således man 

havde mulighed for bedre at kunne forberede sig og have gode og relevante spørgsmål klar. 
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